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 Vragen voor de rondvraag in commissie ‘Ruimte, Economie en Financiën’  

van 20 februari 2020 

Onderwerp: (verbod op) glyfosaat   

Aanleiding: 

Elk jaar zien we het weer. De oranje gekleurde velden. De oorzaak is het gebruik van het 

bestrijdingsmiddel glyfosaat, ook bekend onder de merknaam Roundup. Het gebruik van glyfosaat staat  

nationaal en internationaal ter discussie staat vanwege aantoonbare schade aan mens, dier en milieu. 

Insecten en met name weidevogels worden bedreigd in hun voortbestaan; ook is het schadelijk voor de 

kwaliteit van ons grond- en drinkwater. 

  

 

 

Vanwege de verontreiniging van het oppervlakte- en grondwater mag het middel in Nederland al enkele 

jaren niet meer gebruikt worden als onkruidbestrijder in de openbare ruimte. Ook nam de Tweede Kamer 

vorig jaar een motie aan om gebruik van glyfosaat in de landbouw drastisch te verminderen. Desondanks 

is dit middel ook voor Nederlandse particulieren nog steeds te koop. 

 

Ondanks alle berichtgevingen, waarschuwingen en risico’s wordt glyfosaat in de Nederlandse landbouw 

nog veelvuldig gebruikt, ook in de gemeente Uden, ook op gronden die in eigendom zijn van de 

gemeente Uden en die verpacht worden. Onze buurgemeente, Landerd,  Bernheze en  ‘s-Hertogenbosch 

zijn reeds overgegaan op het (gedeeltelijk) verbieden van het gebruik van glyfosaat. De fractie van 

GroenLinks zou graag zien dat gemeente Uden deze voorbeelden volgt. 
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Vragen: 

 

1. Is de portefeuillehouder bereidt om de mogelijkheid te onderzoeken op een verbod op glyfosaat 

op gronden welke in eigendom zijn van de  gemeente? 

 

2. Is de portefeuillehouder bereidt om een oproep te doen aan agrariërs en burgers om het gebruik 

van glyfosaat achterwege te laten en hen te wijzen op milieuvriendelijke alternatieven van 

onkruidbestrijding? 

 

Datum indiening: 17 februari 2020 

Indiener: 

 

Monique Kappé-Borrèl , GroenLinks 

 


